

## NUMBER26 Stellungnahme zu aktuellen Kontokündigungen:

**Berlin, 1. Juni 2016** – Wir sind eine der am stärksten wachsenden Girokontoanbieter in Europa. Jeder Kontoanbieter hat im Rahmen der gesetzlichen Voraussetzungen die Möglichkeit Kunden zu kündigen. Auch wir müssen von Zeit zu Zeit Kontoverbindungen auflösen.

Die aktuellen ordentlichen Kündigungen betreffen wenige Hundert Konten. Im Verhältnis zu unserem Wachstum ist die Anzahl der Kontokündigungen unwesentlich. Grundsätzlich bedauern wir jede ausgesprochene Kündigung. Jede Kündigung hat einen Grund. Die individuellen Gründe können wir allerdings aus datenschutzrechtlichen Gründen nicht kommentieren.

## NUMBER26 press statement regarding account cancellations:

**Berlin, 1 June 2016** – NUMBER26 is one of the fastest growing checking account providers in Europe. Every provider of financial services has the right to end a customer relationship, as we must also do from time to time.

Recent cancellation notices affected a few hundred NUMBER26 accounts. In the context of our fast growth, the number of affected accounts is insignificant. Each cancellation has a reason, and we are sorry to have to close any account. For data protection reasons we cannot comment on specific cases. Notified customers have 2 full months to continue using their accounts under current terms and conditions before the account closure becomes effective.





### **About NUMBER26**

NUMBER26 is Europe's first mobile bank built for the digital age. Launched in 2015, it is one of Germany's most successful Fintech startups, having raised over €12 million from investors such as Peter Thiel's Valar Ventures, Earlybird Ventures and Axel Springer Plug & Play. Founded in early 2013 by Valentin Stalf (30) and Maximilian Tayenthal (35), NUMBER26 has acquired more than 160.000 customers and processes more than one million transactions per month. NUMBER26 currently employs a team of 140 people in Berlin working towards defining what banking should be. NUMBER26 is available for Android, iOS, and desktop.

### **Über NUMBER26**

NUMBER26 GmbH ist Europas erstes mobile Girokonto für das digitale Zeitalter. Anfang 2015 gelauncht, ist NUMBER26 bereits ein bedeutsamer Name in der Finanzbranche geworden, in das bereits Fonds wie Peter Thiels Valar Ventures, EarlyBird Ventures und Axel Springer Plug&Play investiert haben. 2013 von Valentin Stalf (30) und Maximilian Tayenthal (35) gegründet, hat NUMBER26 bereits über 160.000 Kunden und bearbeitet monatlich über 1 mio Transaktionen. Das Berliner Unternehmen hat 140 Mitarbeiter, die daran arbeiten Banking neu zu definieren. NUMBER26 ist erhältlich für Android, iOS und Desktop.

Website: [number26.de](http://number26.de) | Twitter: [@number26](https://twitter.com/number26) | Facebook: [facebook.com/mynumber26](https://facebook.com/mynumber26)

### **NUMBER26 Pressekontakt**

Helena Treack

+49 (0) 176 3270 1760

[helena.treack@number26.de](mailto:helena.treack@number26.de)

